
Beste, 
 
Bijgaand onze reactie ten aanzien van de conceptregeling SO-MSZ. 
 
Als eerste: wij onderschrijven de reactie en inbreng, verwoord door NVZ, NFU en ZKN 
betreffende het consultatiedocument. 
Daarnaast willen wij met deze reactie de volgende punten benadrukken: 
 
Aanvraagproces via een jaarplan  
We benadrukken dat we voorstander zijn van een jaarplan, zoals ook voor de KiPZ werd 
opgesteld. Daarin staan opleidingsactiviteiten staan opgenomen die gedurende het jaar 
vormgegeven en ingevuld kunnen. Op die manier sluiten we aan bij de gewenste 
strategische organisatieontwikkeling van het ziekenhuis en bij de medewerkers die eigen 
regie op hun leer- en ontwikkelvraag en moment van scholing moeten kunnen hebben. We 
willen werkende weg ontwerpen en opleiden, dat aansluit bij de eigen behoefte van de 
medewerkers. We onderstrepen de oproep van NVZ om het activiteitenplan uit de 
aanvraagprocedure te schrappen.   

 
De beslisboom biedt structuur, echter: is nu nog multi-interpretabel. 
Ten aanzien van de bij- en nascholingen die nodig zijn voor om aan de kwaliteitseisen te 
voldoen, sluiten we aan bij de aanname die de NVZ doet. Zij stellen dat kwaliteitseisen niet 
wettelijk verplicht zijn, maar vrijwillig. Hierdoor kunnen de bij- en nascholingen onder 
de subsidie worden opgenomen. Mochten er bij- & nascholingen en opleidingen niet 
opgevoerd mogen worden, dan ontvangen wij daarvan graag een specifieke lijst.  
Tevens willen we benadrukken dat de opleiding tot bijvoorbeeld VS en PA niet onder de 
subsidievoorwaarden vallen, maar dat kwaliteitsverbetering projecten t.a.v. opleidingsklimaat 
en positionering juist om een strategische activiteit vragen. 
  
Ten aanzien van het werkplekleren brengt het bijhouden van deze uren een grote 
administratieve last met zich mee, die niet uit een Leer Management Systeem te halen 
is. Deze belasting geeft een extra administratieve last voor onze medewerkers en staat niet 
in verhouding tot de subsidie opbrengst die registratie geeft. Wij willen pleiten voor het 
hanteren van een vast percentage. 
 
Tot slot zien we de administratieve lasten voor de subsidie indiening en verantwoording tot 
nog toe verzwaren en steunen de oproep van de NVZ om 1% van de subsidiegelden 
voor subsidiebegeleidingskosten. 
 


